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Protokoll styrelsemöte Allhallen 

Närvarande: Gunnar Andreasson, Sauli Hakkarainen, Bo Melvås, Emil Larsson, Sebastian Andersson, 
Mathias Lennartsson, Anders Glemfelt, Linda Claesson 

 

1. Mötet öppnas 
 Sauli öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

2. Föregående protokoll 
 Plexiskivor finns, Mathias ansvarar för att det ska sättas upp. 
 Excelfil för avtal ska skapas för översikt, Anders ansvarar då han har koll på avtalen.  
 Kvarstår att undersöka flytt av maskiner för bättre flöde, Sebastian ansvarar.  
 Fönsterputs genomförd i september. 
 Besiktning av ventilationen genomförd.  

 

3. Ekonomi 
 Det ser bra ut. Har gjort en del investeringar under året, bland annat uppdatering av larm 

och passersystem, fönsterputs och rengöring av idrottsgolvet (borttagning av svarta 
märken), översyn av ventilation mm. Uppdatering av material till gymmet. Inköp av en del 
till cafédelen.  

 Vi har goda likvida medel i dagsläget. Behöver försöka öka det inför kommande större 
investeringar i hallen.  

 Vi sökte och beviljades elstöd under hösten.  
 Allt som ska faktureras för 2023 är klart nu.  

4. Uthyrning 
 Finns en del uthyrningar inbokade. Information om bokningarna finns på hemsidan. Mars 

har två helger bokade redan vilket innebär att inga fler helgevenemang kommer bokas 
under mars.   

5. Gym 
 Serviceavtal på gym, förslag på 2 tillfällen/år till fast kostnad. Det som tillkommer är 

förbrukningsmaterial. Vi beslutar att acceptera avtalet från Västsvenska Gymservice AB.  
 Vi har idag 119 aktiva gymbrickor. Vi har försökt rensa i systemet i samband med att 

passersystemet byttes ut. Många gymbrickor som inte använts på länge har nu 
avaktiverats. 

 Vi vill åter påtala vikten av att bara använda inneskor i gymmet. Vi har märkt att man 
använder skor på tex löpbandet som har nyttjats även ute, vilket riskerar att förstöra 
löpbandet då det kommer in grus i bandet. 

 Stereon i gymmet stänger av sig ibland. Vi ger i Susanna i uppdrag att införskaffa ny 
enklare stereo.  



 Duschen i killarnas omklädningsrum behöver kollas över. Ingen väta verkar ha gått in i 
väggen, i så fall räcker det med målning. Ventilationen måste ses över. Bänken måste 
kollas över. Värmen i det omklädningsrummet är markant högre än i det andra vilket ökar 
fukthalten i rummet.  
 

6. Övrigt 
 Passagesystemet. Vi håller på att gå igenom alla brickor till Allhallen för att se vilka som 

ska vara kvar och vilka som ska tas bort. Det gäller både gymbrickor som inte är aktuella 
samt till olika föreningar och andra enskilda brickor.  

 Vi har påbörjat byte av lysrören. Har behövt komplettera med ytterligare lysrör som ska 
bytas.  

 Hissen har krånglat en del efter servicen. Har fastnat längst upp vid tillfälle. Vi behöver 
kolla över nödtelefonen i hissen, vilket nät går den mot då 2G och 3G kommer fasas ut 
inom några år? Det är hissföretagets ansvarar att ha koll på så länge det finns 
serviceavtal. 

 I röda omklädningsrummet behöver det fogas om i ena duschhörnet. Emil ansvarar.  
 Passersystemet, är bara stora konferensrummet som inte är utbytt än. Kommer åtgärdas 

när vi får tag på rätt delar, troligen januari/februari. Mathias ansvarar. Viktigt att veta att 
nya brickor inte fungerar dit.  

 Stolarna i cafeterian med textildyna bör göras rent. I så fall aktuellt med att hyra in 
maskin för det.  

 Diskussion kring det lilla konferensrummet. Ska vi göra iordning det till ett mindre 
mötesrum? Diskussion även kring det stora konferensrummet som går att göra om till 
mindre kontorslandskap eller mindre kontorsrum, går att ha kvar ett mötesrum för 10-15 
personer ändå. Kan vara ett alternativt för distansarbetare som inte vill/kan sitta hemma.  

 Soffan i entrén är väldigt sliten och används mycket. Kan vara ett alternativ att undersöka 
om någon som byter soffa kanske vill skänka till Allhallen för komplettering/byte.  

7. Nästa möte 
 5 februari 2024 kl 18.30, Anders ansvarar för fika.  
 Årsmötet 18 april 2024 kl 18.30 

 


